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Θέμα: Δημόσια Διαβούλευση της ΡΑΕ επί του υβριδικού μοντέλου λειτουργίας της αγοράς 
ηλεκτρικής ενέργειας της Κρήτης κατά τη μεταβατική περίοδο 2021-2023
 

Κύριε Πρόεδρε,

Η διασύνδεση της Κρήτης με το διασυνδεδεμένο σύστημα  μέσω Πελοποννήσου αποτελεί σαφώς ένα 
σημαντικό έργο στρατηγικής σημασίας, το οποίο εκτελέστηκε επιτυχώς εντός  μικρού χρονικού 
διαστήματος, και το οποίο θα διασφαλίσει το 35% του φορτίου του νησιού, συμβάλλοντας 
καθοριστικά στην ενεργειακή ασφάλεια του νησιού.

Ο λογαριασμός των ΥΚΩ δυστυχώς παραμένει ελλειμματικός, παρά την ολοκλήρωση της 
διασύνδεσης των Κυκλάδων. 

Θα ήταν χρήσιμο να δοθούν στη δημοσιότητα τα στοιχεία διαχείρισης του λογαριασμού των ΥΚΩ 
αναφορικά  με την Κρήτη για το 2021, λαμβάνοντας υπόψη  τις αυξανόμενες τιμές του CO2.  Τότε θα 
ήταν εύκολο να υπολογίσουμε το οικονομικό όφελος από την κάλυψη του 35% του κόστους των ΥΚΩ 
για την Κρήτη.

Η μέχρι σήμερα εμπειρία μας από τη λειτουργία της αγοράς επόμενης ημέρας σε συνδυασμό με την 
αγορά εξισορρόπησης, η οποία κατά την επίλυση της δεν λαμβάνει υπόψη της τους τεχνικούς 
περιορισμούς των μονάδων ή/και  δικτύων, μας πείθει για την ανάγκη η Κρήτη να αποτελέσει ξέχωρη 
ζώνη στο διασυνδεδεμένο σύστημα στην τελική φάση.

Προφανώς συμφωνούμε για την άμεση εφαρμογή της πλέον πρόσφορης λύσης, που επιτρέπει τη  
λειτουργία της διασύνδεσης με την Κρήτη. Θεωρούμε ότι η εφαρμογή της option1 λύσης είναι πλέον 
απλή και θα έχει τη μικρότερη επίπτωση στη ήδη προβληματική αγορά μας.

Δυστυχώς μέχρι σήμερα δεν έχει ακόμη λειτουργήσει ο αναγκαίος μηχανισμός ελέγχου της αγοράς, 
ενώ καταγράφονται συμπεριφορές που παραπέμπουν σε ολιγοπωλιακή λειτουργία της αγοράς τόσο 
στην προμήθεια, όσο και στην αγορά εξισορρόπησης.   

Με εκτίμηση,
Αντώνιος Κοντολέων
Πρόεδρος Δ.Σ.
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